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De gemeente Valkenswaard versterkt aan mensen die niet meer de mogelijkheid hebben 

zelfstandig de trap van hun woning te bestijgen in veel gevallen een traplift. Deze 

trapliften worden al jaren door vele inwoners van Valkenswaard naar tevredenheid 

gebruikt. 

In het verleden werden er voor de gemeente Valkenswaard trapliften van het merk Otto 

lift geplaatst inmiddels is de gemeente van leverancier gewisseld en worden er trapliften 

van het merk Handycare geplaatst. 

Zowel bij een Otto lift maar vooral ook bij een Handycare lift word de doorgang van de 

trapgang ernstig beperkt vooral ook om dat de lift aan de buitenkant van de trap 

geplaatst wordt waar de treden het breedst zijn. 

 

Bij twee identieke woningen betekent dit dat met de oude lift er een doorgang is van 

73cm en er na plaatsing van de lift op het smalste punt met de lift in zijn parkeerpositie 

er nog een doorgang van 52cm overblijft. In deze situatie is het voor een gemiddeld 

persoon al moeilijk om langs de lift op naar boven te gaan, laat staan naar beneden. 

Bij een vergelijkbare woning en een nieuwe lift van het merk Handy care blijft in dit 

geval van de doorgang op het smalste punt en de lift in rust positie slechts 25cm over, 

in dit geval is het werkelijk waar gevaarlijk en voor een ouder persoon onmogelijk  langs 

de lift op naar boven of benden te gaan. 

Ook is het voor personen met een gemiddelde lengte bijna niet mogelijk om met de 

traplift naar boven te gaan om dat de doorgang niet toereikend is om met je knieën 

langs de spil te draaien.   

 

Volgens het CDA Valkenswaard mag het nooit zo zijn, of dient op zijn minst zoveel 

mogelijk beperkt te worden dat een medische aanpassing van een woning voor de ene 

bewoner een belemmering vormt voor de andere medebewoner. 

 

Daarom hebben wij deze vragen opgesteld: 

 

 Is het college op de hoogte van deze gevaarlijke situatie? 

 Deelt u de mening van het CDA dat ook het trap bestijgen door mede bewoners 

op een veilige en verantwoorde manier zou moeten kunnen gebeuren en zijn 

slecht minimaal invloed mogen ondervinden van deze aanpassing? 

 Wat gaat het college doen om deze onveilige situatie te verhelpen? 

 

 

Antwoord: 

 



 


